
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 19. juli 2011
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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 24. juni 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 483 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

Spørgsmål 483:

”Kan ministeren gøre rede for, hvorfor den veterinære standard af de udsatte fisk ikke 
har bremset DTU-Aquas udsættelser i Vestjylland?”

Svar:

Jeg henviser til bemærkningerne fra DTU Aqua, som er vedlagt min besvarelse af 
spørgsmål 480.
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